
Bestyrelsesreferat      d. 25. maj 2019 

Deltagere:  Lars, Catherina, Michael og Jeppe  

Følgende blev aftalt : 

• Vi bruger ikke private e-mails til bestyrelsesarbejde. 

• Vi er enige om, at det er en fin hjemmesideopsætningen, som den er nu. 

o Catherina er moderator for hjemmeside.  

• Det er fint med facebookgruppen, men vil folk noget seriøst skal vi kontaktes pr. mail. 

o Catherina bliver moderator på facebookgruppen. 

• Vi vil lave en ansøgning om at bygge op til 10% af grundende. Dette vil svare til 10% af 

byggegrunden.  

o Jeppe vil være tovholder på dette.  

• Vi skal vurdere, hvilke gode løsninger der er til nye vejbump. 

o Der er skrevet til kommunen Henrik Aagaard, og afventer svar derfra.  

o Der er i mellemtiden kommet svar, som vi skal orienteres om og drøfte på næste møde.  

o Lars er tovholder på dette. 

• Vi skal ændrer koder til forskellige steder, E-mail,  dropbox mv.   

o Catherina laver kode om til: Hoptimisten2019a 

• Der skal opsættes en hjertestarter hos Harald. Harald har godkendt dette, og vil anvise sted på 

murværk, hvor den kan sidde.  

o Michael vil forhøre sig ved Harald og evt. indhente tilbud fra elektriker til installation. 

• Stophane på hovedhane skal repareres.  

o Vi skal spørge lidt rundt, om hanerne virker. 

o Vi overvejer at sende en mail ud til andelshaverne og spørge, samt ellers gå dør til dør til 

dem der ikke svarer.  

o   Hvis mange haner ikke virker, vil vi overveje at indhente tilbud på at få disse repareret 

samlet. Omkostninger er ikke helt drøftet færdigt, om skal afholdes af den enkelte evt. som 

lån af foreningen eller foreningen dækker hele/dele af denne. 

• Sekretærrolle vil blive varetaget af Jeppe, som skriver referater og lignende.  

• Næste møde er aftalt til 24. juni kl. 17, hvor vi vil gå vejvandring. 


